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Raadsadviescommissie Sociaal Domein 

Gemeente Valkenburg aan de Geul  
Verslag van de vergadering de dato 29 januari 2018 
 

Aanwezig  
Voorzitter: W. Weerts 
Cie griffier:  E. Theunissen 
Leden: H. Bemelmans(AB), M. Dexters-Mijnes(AB), N. v.d. Venne(AB), H. Trimbos(VVD) tot 19.57 uur, N. Gilissen(VVD), M. Smeets-Vermariën(VVD)*,  

M. Knubben(CDA)*, J. Prevoo(CDA), H. Maenen(CDA), H. Aussems(PGP), D. Kamphuis(PGP), L. Wagemans(VSP) en I. de Heus(VSP) 
College :  B. Dauven 
Directie: B. Mennens 
Ambtenaren: D. Velthorst-Duijkers 
 

Afwezig:   J. Blom(CDA)*, J. Smeets(VVD)* en I. Drost(PGP) 

 
*plaatsvervanger(ster) voor een afwezig lid 

De geluidsbestanden en andere bijlagen van deze vergadering kunt u raadplegen bij de betreffende agendapunten in iBabs. 

 

Nr. Onderwerp Behandeling 
 

1.  
 

Opening en mededelingen De voorzitter opent de vergadering. Hij heet de aanwezigen van harte welkom, in het bijzonder het nieuw 
burgerlid mevrouw I. de Heus en meldt aanwezigheid conform bovenstaand overzicht.  
Lid H. Trimbos heeft aangegeven de vergadering rond 20.00 uur te verlaten. 
De voorzitter vraagt of de commissie ermee instemt dat de aanwezige stagiaire enkele foto’s maakt voor haar 
verslag. Met uitzondering van lid I. de Heus stemmen de commissieleden in met dit verzoek. 

2. Spreekrecht burgers:  Voor het spreekrecht is één aanmelding ontvangen. 
 

2.a De heer F. Jacobi inzake binnenklimaat 
basisschool Valkenburg 

Reactie leden H. Trimbos, M. Knubben, H. Aussems en H. Bemelmans. 

Toezeggingen wethouder B. Dauven: 

 Natuurlijk neemt de wethouder contact op met Innovo om hun kant van het verhaal te horen, maar hij zal 

eerst uitzoeken wat de normen voor Frisse scholen klasse B zijn.  

 De wethouder kan zich niet voorstellen dat uitschieters nooit mogen, maar hij vindt het belangrijk dat hier 

goed naar gekeken wordt en dat men het signaal van de heer Jacobi serieus neemt. 

 De commissie en de heer F. Jacobi worden op de hoogte gebracht van de uitkomst van zijn onderzoek. 

 Met Innovo is overeengekomen dat de school moet voldoen aan Frisse scholen klasse B en aan die afspraak 
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wordt Innovo gehouden. Indien men zich daar niet aan houdt vindt er een nieuwe meting plaats. 

De voorzitter dankt de heer Jacobi voor zijn inbreng. 

3. Vaststelling van de agenda / aanmelden 
punten voor de rondvraag 

Er zijn geen punten voor de rondvraag ingediend. 

 

De voorzitter stelt voor de bespreekpunten onder agendapunt 7 als volgt te bundelen: 

 Agendapunten 7.a, 7.c, 7.g en 7.h (WOZL) 

 Agendapunten 7.b, 7.d en 7.f (Virenze) 

 Agendapunt 7.e (bibliotheken) 

 Agendapunt 7.i (MEE)  

De commissie stemt in met dit voorstel. 

 

Ten aanzien van het vandaag aan de raad verzonden raadsinformatiebulletin 18.06 Onderzoek zwemdiploma lage 

inkomens wordt - vanwege het korte tijdsbestek - voorgesteld dit raadsinformatiebulletin te behandelen in de 

eerstvolgende commissievergadering. 

Reactie wethouder Dauven: 

 Tijdens een overleg met alle Zuid-Limburgse wethouders bij de provincie heeft de wethouder voorgesteld het 

behalen van een zwemdiploma op te nemen in het Sportfonds. Dit zou betekenen dat een kind niet alleen een 

zwemdiploma kan halen door een bijdrage vanuit het Sportfonds, maar dat het kind daarnaast ook kan sporten. 

Er is toegezegd dat de provincie dit voorstel zal meenemen. 

4. Vaststellen van het verslag van de 
vergadering de dato 20 november 2017 

Naar aanleiding van het aangeboden conceptverslag zijn geen op- of aanmerkingen ontvangen. 

Aanvullende vragen lid M. Knubben ten aanzien van de schriftelijke beantwoording inzake de schuldhulpverlening 

en de rentepercentages van de kredietbanken. 

Beantwoording wethouder B. Dauven inzake: aantal mensen die in 2017 in de schuldhulpverlening zaten, wijze 

waarop de problematiek in Apeldoorn wordt opgepakt, mogelijkheid aanpassen rentepercentages door de 

kredietbank, verzoek aan de raad om aan de hand van het Apeldoorns model een raadsbrede motie op te stellen en 

mensen met een uitkering. 

Reactie leden M. Knubben en H. Aussems.  

De voorzitter concludeert dat de wethouder de raad oproept om voor de eerstvolgende raadsvergadering een 

motie op te stellen en op die wijze zijn lobby bij de gemeente Maastricht en de Heuvellandgemeenten te steunen. 

Reactie lid H. Trimbos. 

Het verslag wordt ongewijzigd vastgesteld. 

5. Actielijst De meest geactualiseerde actielijst is in iBabs geplaatst.  

Inbreng leden H. Bemelmans en H. Aussems inzake de toezegging van wethouder B. Dauven Innovo nogmaals te 

wijzen op de mogelijkheden in verband met het verlagen van de opheffingsnorm. 

Beantwoording wethouder B. Dauven inzake: de opheffingsnorm van 76 leerlingen, muziekonderwijs(is als bijlage 

bij het verslag gevoegd), de vragenlijst Jeugd, bijzonder onderwijs, basisschool Vilt en cliënttevredenheids-

onderzoek Jeugd gemeenten Valkenburg aan de Geul en Maastricht. 

Reactie lid H. Aussems. 

Aanvullende schriftelijke beantwoording: Maastricht levert pas in april 2018 de eerste kwartaalcijfers van het 
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cliënttevredenheidsonderzoek aan. Het gaat dus niet lukken om dit in januari te bespreken. Het onderwerp kan 

geagendeerd worden voor de raadscyclus van 4 juni 2018. Dan komt het op 14 mei 2018 in de commissie SD. 

6. Voorstel college betreffende jaarstukken 

openbaar onderwijs 
 

Inbreng eerste termijn leden M. Knubben, H. Aussems, I. de Heus, H. Bemelmans en H. Trimbos. 
Beantwoording wethouder Dauven inzake: basisschool Berg, reactie Innovo, convenant gemeente Maastricht, de in 
de meerjarenbegroting genoemde fte’s, wezenskenmerken openbaar onderwijs, samenwerking basisscholen Vilt en 
Berg, gereserveerde middelen renovatie/nieuwbouw basisschool Berg, basisschool Houthem St. Gerlach,  
Toezeggingen wethouder Dauven: 

 De wethouder stelt voor om het convenant van Maastricht (inzake de afspraak om 2 keer per jaar met de 
school te willen praten over zaken die er spreken) als bespreekpunt te agenderen voor de eerstvolgende 
commissievergadering, en te kijken of een soortgelijk convenant iets voor de gemeente Valkenburg aan de 
Geul zou kunnen zijn om dit probleem op te lossen (opgenomen op raadsplanner voor cie SD van 18 april 
2018). 

 Fte’s in meerjarenbegroting: er wordt uitgezocht of staf is meegenomen in de percentages ten aanzien van de 
directie. 

Schriftelijke beantwoording: de aantallen leerlingen dalen weliswaar, maar het aantal totaal scholen blijft gelijk. 
Vandaar dat bij dalende aantallen leerkrachten de aantallen bij directie toch gelijk blijven. 
De vermelde aantallen fte’s zoals vermeld boven de financiële begroting betreffen onze 20 scholen. Onder de 
16,9 fte in de groep directie vallen directeuren, adjunct-directeuren en het CvB. 
De medewerkers van het bestuursbureau zijn bij de aantallen fte’s niet opgenomen. Echter ook deze groep 
beweegt mee met de leerlingenaantallen, immers de toegestane kosten voor het bestuursbureau zijn 
gemaximeerd via een criterium (percentage van de inkomsten) gebaseerd op de leerlingenaantallen. Concreet: op 
basis van de inkomsten zou een bestuursbureau van maximaal 9,85 fte zijn toegestaan, in werkelijkheid is de 
bruto omvang slechts 7,7 fte. 
In de financiële begroting zijn uiteraard wel de totale inkomsten en uitgaven van de gehele stichting vermeld, dus 
zowel van de scholen als het bovenschoolse deel. Inkomsten op basis van leerlingenaantallen, uitgaven op basis 
van de loonkosten van de totale formatie, overige personele lasten en materiële lasten. 

 Citaat uit reactie Stichting kom Leren ten aanzien van de vastgestelde jaarstukken:  
“In de praktijk blijkt het lastig aan de termijnen zoals vastgelegd in de staturen te voldoen. Immers de 
processen van zowel de jaarrekening als van de begroting zijn aan voor- en achterzijde nadrukkelijk begrensd. 
De jaarrekening is pas gereed na de eindcontrole van accountant in mei, en moet vóór 1 juli zijn vastgesteld, 
én ontvangen door het Ministerie van Onderwijs, Cultuur en Wetenschap. 
Voor de begroting kunnen we pas een echte inschatting maken na de concrete leerlingentelling op de officiële 
teldatum 1 oktober, die maatgevend is voor onze bekostiging. Aan de achterzijde van de procedure wordt de 
begrenzing gevormd door de eisen ten aanzien van goedkeuring en vaststelling. 
In beide gevallen blijkt de tussenliggende tijd te kort om de jaarrekening of begroting toe te zenden, 
antwoord te krijgen op de vraag of de raad gebruik wenst te maken van het overlegrecht, én dat overleg 
daadwerkelijk te voeren. Je bevestigd zelf al dat een termijn van 6 weken voor het traject eigenlijk te kort 
is.” 

 Citaat uit reactie Stichting kom Leren ten aanzien van wezenskenmerken openbaar onderwijs:  
“De wezenskenmerken van het onderwijs zijn in het jaarverslag opgenomen in de hoofdstukken 2 (Missie, 
visie, doelen en kernactiviteiten) en 3 (Onderwijs). Daarnaast wordt in hoofdstuk 9 (Raad van Toezicht) 
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gemeld dat de raad een Commissie Identiteit heeft ingesteld, die waakt over de verschillende identiteiten 
binnen ons palet aan scholen.” 

Reactie leden H. Trimbos, H. Aussems, M. Knubben en I. de Heus. 
 
Conclusie voorzitter: Stichting kom Leren dient erop aangesproken te worden dat de gemeente de huidige 
werkwijze niet accepteert. De commissie adviseert de raad de vanavond afgegeven signalen op te pakken en 
Stichting kom Leren hiervan op de hoogte te brengen. 
 
Er wordt geen gebruik gemaakt van de tweede termijn. 
De commissie adviseert het voorstel door te leiden naar de raad (geen hamerstuk). 

7. Bespreekpunten:  

7.a Raadsinformatiebulletin (17.42) GR WOZL Inbreng lid D. Kamphuis. 
Beantwoording wethouder B. Dauven inzake: kosten gemeente Valkenburg aan de Geul, draadbomen, 
vervreemding sociale werkvoorziening, baangarantie medewerkers, afstoten gebouwen, toekomstperspectief 
Multifix en wachtlijst Valkenburg aan de Geul. 
Reactie leden D. Kamphuis en H. Maenen. 

7.b Raadsinformatiebulletin (17.43) Financiële 
situatie Virenze 

Inbreng leden M. Dexters-Mijnes, D. Kamphuis en M. Knubben. 
Beantwoording wethouder B. Dauven inzake: overname jongeren, overname uitvoerend personeel, publicatie over 
Virenze, inkoopafspraken met bedrijven, gemeentelijke controle, arrangementen Parnassys, controle verdiensten 
bestuurders door gemeente Maastricht, overgangsregeling en keuze arrangement. 
Reactie leden H. Aussems en H. Maenen. 

7.c Raadsinformatiebulletin (17.47) WOZL 
tussentijdse kwartaalrapportage 2017 

Behandeling heeft plaatsgevonden onder agendapunt 7.a. 

7.d Raadsinformatiebulletin (17.48) Surseance 

van betaling Virenze 

Behandeling heeft plaatsgevonden onder agendapunt 7.b. 

7.e Raadsinformatiebulletin (17.50) Fusie 
Heuvelland Bibliotheken 

Inbreng leden. D. Kamphuis en I. de Heus. 
Beantwoording wethouder B. Dauven inzake: afspraken met Heuvelland Bibliotheken, subsidie aan Heuvelland 
Bibliotheken, verwachtingen Centre Ceramique, positie gemeente Valkenburg in fusieproces, financiële afspraken,  
ideeën gemeente Vaals over bibliotheekwerk, aanbesteding en ambtenarenstatus of instellen kleine personele 
stichting.  
Toezegging wethouder B. Dauven: 

 Er wordt nagevraagd of Heuvelland Bibliotheken voornemens is de afspraken in het kader van de 
dienstverlening voort te zetten. 

Schriftelijke beantwoording: om laaggeletterdheid effectiever aan te pakken hebben de gemeenten Maastricht-
Heuvelland samen met ROC Leeuwenborgh, Heuvellandbibliotheken, Centre Ceramique, Trajekt, Cubiss Limburg, 
Stichting Lezen & Schrijven, MEE Zuid-Limburg, Openbare bibliotheek Meerssen, Kenniscentrum Empowerment 
Maastricht, MVV Maastricht en GGD Zuid-Limburg het taalakkoord ondertekend. De aangesloten partijen zeten in 
op het creëren van meer aandacht voor het probleem en zij proberen zoveel mogelijk laaggeletterden te helpen 
met het vinden van een taalcursus. Daarnaast zorgen ze voor formeel én non-formeel taalonderwijs, dat 
toegankelijk en betaalbaar is. Ook bij een eventuele fusie zal men (Centre Ceramique) zich hier voor blijven 
inzetten, ook zij hebben het taalakkoord getekend. 
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Reactie lid H. Maenen. 

7.f Raadsinformatiebulletin (18.01) Overname 
Virenze 

Behandeling heeft plaatsgevonden onder agendapunt 7.b. 

7.g Raadsinformatiebulletin (18.03) WOLZ 
vervreemding draadbomen 

Behandeling heeft plaatsgevonden onder agendapunt 7.a. 

7.h Raadsinformatiebulletin (18.04) WOZL 
Relim 

Behandeling heeft plaatsgevonden onder agendapunt 7.a. 

7.i Subsidies MEE Inbreng leden Knubben, Aussems en Wagemans. 
Beantwoording wethouder B. Dauven inzake: aanbesteding, brochure Preventieve waarde cliëntondersteuning MEE 
2017, wens verstevigen 0e-lijn en 1e-lijn, versterken bekendheid MEE, leefomgeving toegankelijk maken, 
signaleringsfunctie gemeente, project careless running en verhoging financiële bijdrage Heuvellandgemeenten. 
Toezegging wethouder B. Dauven: 

 De brochure Preventieve waarde cliëntondersteuning MEE 2017 wordt aangereikt zodat de commissie hier 
kennis van kan nemen. (De brochure is als aanvullende bijlage toegevoegd aan de reeds eerder gepubliceerde 
stukken voor deze commissievergadering). 

 De wethouder stelt voor MEE uit te nodigen in een volgende commissievergadering een presentatie te geven. 
Reactie lid H. Aussems. 

8. Gewestelijke aangelegenheden Er zijn geen zaken te melden. 
 

9. Rondvraag Er zijn geen punten voor de rondvraag ingediend. 
 

10. Sluiting Niets meer aan de orde zijnde sluit de voorzitter rond 20.32 uur de vergadering. Hij dankt de aanwezigen voor hun 
inbreng en wenst iedereen die deelneemt aan de gemeenteraadsverkiezingen veel succes toe. 
 

 

 

Aldus vastgesteld in de vergadering van de commissie Sociaal Domein de dato 16 april 2018. 

 

 

W. Weerts,             E. Theunissen 

voorzitter             commissiegriffier 

 

 


